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Sesji Rady Gminy Belsk Duzy

odbytej w dniu 25 maja 2011 roku

Stan Rady 15, obecnych 13 radnych
- wg listy obecności, zał:ącznik nr 1.

Spoza Rady udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - I^/ójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy.

Obrady prowadził Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady i strvierdził quorum. Powitał Gości i Radnych.

Rada Gminy przyięła jednogłośnie następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyięcie protokółu z poprzedniej sesji.
3. Podjęcie uchwał w sprawie]

a/ zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Woj. Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie,

b/ zmian w budżecie gminy na 2011 rok,
cl zmian w budżecie gminy na 2a1]" rok.

4. Informacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.
5. Zglaszarlie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odpowiedzi przezWólta.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta.
7 . Zapytania i ,wolne wnioski.
8. Zarrknięcie obrad.

Pkt. 1.

otvrarcie obrad zostało dokonane.
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Pkt. 2.

Protokół z pop rzedniej sesji Rada przyjęła je,Cnogłośnie.

Pkt. 3.

al Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki
długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej w
Warszawie /uchwała nr VII/42/207I - zał. nr 2/.

b/ PanAndrzej Konarski
Odczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy na rok 2O1I /uchwała nr YII/43/2a71 - zał. nr 3/.

c/ Pan Jan Maciak
Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy na rok 2017 /uchwała nr YII/44/zafi - zał. nr 4/.

Pkt. 4.

Pan Władysław Piątkowski
udzielił odpowiedzi na zgłoszone na poprzednie sesji interpelacje.

Rada po wysłuchaniu informacji uznała działanie Wójta Gminy w kierunku
wykonania dokurnentacji na budowę chodnika od Grójca do odrzywołka.

Pkt. 5.

Fan Ireneusz Bałut
Wnioskował, by zakładanie larnp i wymiana żarówek w starych oprawkach odbywały się
za zgodą Wójta.
ZaPYtał, Co Z przetargiem naTJrząd Gminy i z budowąkanalizacji i wodociągu?



a_

Pani Ewa Łubińska
Wnioskowała o środki na zakup wiaty przystankowej dla oczekujących dzieci w Belsku.
Zapytała, czy można rozkładać na raty opłaty za przyłącze do wodociągu?

pani Marzanna karaluch
Poniewaź ostatnia ulewa za|a|a naszą wieś konieczny jest przepust przez drogę.
Potrzebujemy dreny, a mieszkahcy zrobią to sami.
Wtedy też zarwał się dach na świetlicy wiejskiej. Wnioskowała o środki na remont
świetlicy. Jeśli otrzymamy środki na materiały, remont zrobimy sami.
Zapytała, czy nasza wieś może |iczyc na oczyszczalnie przydomowe czy może lepiej
byłoby przyłączyć do budowanej kanalizacj1?

P arl Ik zy sztof 'Witczak

Prosił o interwencję w sprawie zniszczenia nowej betonówki w Rębowoli przez
właścicie[a żwirowni.
Wnioskował o obowiązek wpłacania waclium przez przystępujących do przetargów w
gminie. Byłoby to zabezpieczenie w razie wycofania się z podpisania umowy.

Pan Jan Maciak
Zapytał, co z drogą w Oczesałach?

Pan Andrzej Adamczyk
Zapytał, kiedy będzie przetarg na naprawy cząstkowe na drogach i co dalej w sprawie
budowy drogi w Wólce Łęczeszyckiej?

Pan Tadeusz Szydłowski
Podziękował Wojtowi zaangaźo,wanie w przebudowę i chodnik przy drodze 728 i prosił o
pilotowanie tej sprawy do końca.
Wnioskował o rozważenie możliwości podłączenia do budowanej kanalizacji w Belsku
Małym mieszkańcow i firmy z Odrzywołka.
Wnioskował o zapoznanie radnych z wykazem należności podatkowych z
poszczególnych wsi, które wpływają dla gminy.

Pan Władysław Piątkowski
Udzielił bieżącej informacji o sprawach zgłoszonych w interpelacja i wnioskach.

Pkt. 6.

Pan Yfładysław Piątkowski
Przedstawił sprawozd,anie ze swej działalności w crkresie od ostatnie sesji.
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Pkt. 7.

W sprawach różnych zabrńy głos Panie Halina Dudek i Wiesława Adamczyk
nauczycielki PSP Łęczeszyce i mieszkarlki domu nauczyciela. Zgłostły wniosek o wykup
mieszkań w istniejących na terenie gminy domach nauczyciela, ew. dokonanie poważnego
remontu Ęch mies zkań.

Rada Gminy stwierdziła, że podejmie stosowną decyzję po dokładnym
rozeznaniu tematu i po dokładnym rozważeniu zagadnienia.

Pkt. 8.

Pan Andrzej Adamczyk
po w}rczerpaniu poyządku zamknął obrady.

Na tym protokoł zakończono.
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